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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Misschien nog net op tijd om een nieuw idee aan te dragen voor het Obragasterrein. De grote hallen achter 
het hoofdgebouw, welke nog niet ten prooi zijn gevallen van sloop zouden een mogelijke opstart kunnen zijn 
voor overdekte markthallen. Uit diverse gesprekken met ambulante ondernemers zouden deze hallen 
geschikt gemaakt kunnen worden voor dagelijkse overdekte marktverkopen, temeer daar de wekelijkse 
markt zich volgens mij in een neerwaartse spiraal bevind. In de ons omringende landen zoals Duitsland 
kennen we maar al te goed de overdekte markthallen,welke in een grote behoeften voorzien. Overdekt je 
dagelijkse boodschappen doen is zo gek nog niet.  
Wat onze geachte wethouder Tielemans wil  gaan verwezenlijken op het Obragasterrein , kan deze 
gedachten alleen maar versterkend werken  om naast zijn grote nieuw te bouwen hal, dagelijks overdekt te 
gaan markten, te kust en te keur, wat alleen maar nog meer  het centrum het centrum van Helmond ten 
goede kan komen. 
Helmond Aktief wil altijd positief meedenken in, c.q. ontwikkeling, c.q. versterken van ons stadshart. 
Mag ik iets van u vernemen? 
 
Met vriendelijke groet, 
Helmond Aktief, Theo van Mullekom. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Inmiddels is gestart met de sloop van alle opstallen op het Obragasterrein.  
In de raadsinformatiebrief van 5 oktober jl. is dit voornemen tot sloop verwoord en is ook de onderliggende 
argumentatie nader toegelicht.  
Uw idee om de huidige hallen te gebruiken als overdekte markthallen is, gezien de in de 
raadsbrief genoemde argumentatie, daarom ook niet meer aan de orde.  
Zoals u weet zijn wij druk doende met de ontwikkeling van functies die het centrum als onderdeel van de 
belevenis-economie verder versterken. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
de burgemeester,  de secretaris, 
drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 
 


